
Če bodo dobili bančno jamstvo, bo KZ Vipava delež hranilnice prodala Občini Vipava

Manjka le še
bančno jamstvo
Tekma za nakup večinskega deleža v
Hranilnici in posojilnica Vipava je
zdaj že v ciljni ravnini. Vodstvo
Kmetijske zadruge (KZ) Vipava, ki
prodaja delež, bo v teh dneh pozvalo
Občino Vipavo, naj jim pošlje
bančno jamstvo za celotno kupnino,
ki jo je ponudila za nakup.

VIPAVA � Občina Vipava je v prvem krogu, v
katerem so sodelovali zunanji ponudniki, po-
slala najvišjo zavezujočo ponudbo za nakup
skoraj 56-odstotnega deleža v hranilnici. Zanj
so bili pripravljeni plačati 1,6 milijona evrov.

KZ Vipava je zatem preverjala uveljavljanje
predkupne pravice med notranjimi delničar-
ji. Zadružna kraška banka, ki ima v lasti deset
odstotkov delnic, je dolgo časa kazala veliko
zanimanje za nakup deleža, a se je kasneje
premislila. "Do 28. septembra, ko seje iztekel
rok, nismo prejeli nobene zavezujoče ponudbe
notranjih delničarjev. Zdaj bomo Občino Vi-
pava, ki je v prvem krogu oddala najvišjo
zavezujočo ponudbo, pozvali k oddaji
bančnega jamstva za 1,6 milijona," pojas-
njuje Boris Baje, direktor KZ Vipava.

Dejstvo, da odziva notranjih delničarjev ni
bilo in da torej ne bodo opravljali skrbnega
pregleda, nekoliko pospešuje postopek pro-
daje, a ne veliko. "Bomo kar ostali pri zas-
tavljenem razporedu aktivnosti. Po koledarju
je določeno, da bomo pogodbo podpisali 26.
oktobra, če seveda kupec dostavi bančno jam-

stvo," pravi Baje. Zadržanost, ki jo je čutiti v
njegovih besedah, pripisuje previdnosti:
"Ko bomo imeli bančno jamstva v roki,
bomo lahko rekli: huralNe, nisem skeptičen,
sem le previden." Baje pravi, da ga k pre-
vidnosti vodi izkušnja z nakupom Fructala
pred dobrim letom. "Za nakup Fructala seje
prav tako pojavljala neka skupina v navezi z
občino; bili so zelo glasni. Ko paje bilo treba
poslati bančno jamstvo, jih bi bilo nikjer več.
Jamstvo je dal Nectar in Fructal na koncu
tudi kupil."

Peter Velikonja, ki je sodeloval pri po-
nudbi Občine Vipava (okoli nje so zbrani
nekateri mali delničarji hranilnice in zu-

nanji partnerji) odganja vse pomisleke: "Ko
nas bo prodajalec pozval k oddaji bančnega
jamstva, ga bomo seveda dostavili. O tem ni
dvoma."

Če bi vendarle zasukalo drugače in Občina
Vipava ne bi zagotovila bančnega jamstva za
ves znesek, bi KZ Vipava začela pogovore z
Deželno banko Slovenija, ki je poslala drugo
najugodnejšo zavezujočo ponudbo. Za delež
vipavske hranilnice je bila pripravljena
plačati 1,3 milijona evrov. To bi pomenilo, da
bi se prodaja zavlekla tja v konec leta. Po-
noviti bi namreč morali postopke, ki se
nanašajo na uveljavljanje predkupne pravice
malih delničarjev. SONJA RIBOLICA

Če bo šlo vse po načrtih, bo vipavska hranilnica konec oktobra dobila novega večinskega
lastnika
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